
Referat                                                          FAU- møte    
                                                                       21.09.2004                   
                                                                       Midtbygda skole          
                         
 
Tilstede:   Morten Flatebø (5A),  Liv Arnhild Trydal (4A), Einar Ask (4B), Rune 
Aasheim (1 kl), Ellen Øverbø (3B), Else Marit Haugen (7A), Berte Mari Lykseth 
(6A), Bent Thorkildsen (3A), Kjersti Hovden (5B), Heidi Haugholt (2 kl) og John 
Øygarden ( rektor).                     
 
Fravær: Trond Gurholt (7B) og Morten Sem (6B).                                               
 
Referent: Heidi Haugholt.  
 
 
Sak 01/2004-2005   Presentasjonsrunde 
 
Vi tok en rask presentasjonsrunde, hvem vi er og for hvilken klasse vi sitter for. De 
som sitter for 2 året på rad er: Morten Flatebø (5A),  Liv Arnhild Trydal (4A), Einar 
Ask (4B), Heidi Haugholt (2 kl). Nye dette året er:  Rune Aasheim (1 kl), Ellen 
Øverbø (3B), Else Marit Haugen (7A), Berte Mari Lykseth (6A), Bent Thorkildsen 
(3A), Kjersti Hovden (5B), Trond Gurholt (7B) og Morten Sem (6B).   
                                                            
 
Sak 02/2004-2005  Klassekontaktpermene 
 
John Øygarden gjennomgikk hvem som har hvilken permer (de har eget nummer), 
og hvem som manglet/ikke har fått overlevert fra forrige FAU medlem. John har en 
egen oppdatert liste og følger dette opp slik at alle får en perm. Det ble også 
informert om at skolen har fått et tilbud om å kjøpe et nytt oppdatert perminnhold. 
Permene vi har er ca 5 år gamle og mye nytt har kommet. Enighet om at hvis 
permene skal være til nytte bør de være oppdaterte. Skolen kjøper inn nytt innhold i 
permene. 
 
 
 
 
  



 
Sak 03/2004-2005   Valg  
 
Info til nye FAU- medlemmer om hva forkortelser som FAU, SU og KFU står for, 
samt hvem som sitter der, hva de jobber med og oppgaver til leder, 
nestleder/sekretær og vararepresentantene til SU sin oppgave blir, nemlig steppe inn 
på SU møter hvis leder eller nestleder/sekretær melder forfall.  
 
Leder: Morten Flatebø tok gjenvalg 
Nestleder/sekretær: Heidi Haugholt 
 
Vararepresentanter til samarbeidsutvalget ( SU ) 
for Morten:  Bent Thorkildsen 
for Heidi:     Berte Mari Lykseth  
          
 
Sak 04/2004-2005   Arbeidsgrupper/satningsområder 
 
FAU ønsker å endre arbeidsform (se sak 44/2003-2004). Sette opp arbeidsgrupper 
som jobber med enkeltsaker og ha færre felles FAU-møter enn i fjor.  
Etter endel diskusjon og informasjon om hva vi jobbet med i fjor, kom vi frem til 3 
arbeidsgrupper/satsningsområder og 4 personer som jobber i hver av dem. Heidi 
ringer fraværende på møtet og plasserer de. Gruppeleder er uthevet i kursiv. 
 
1. Hjem-skolesamarbeid (herunder grunnskolens uke og internettsider) 
            Liv Arnhild Trydal, Trond Gurholt, Morten Flatebø og Heidi Haugholt. 
 
2. Trafikksikkerhet rundt skolen og på skoleveien + ZERO 
            Else Marit Haugen, Berte Mari Lykseth, Ellen Øverbø og Bent Thorkildsen 
 
3. Skoleutbygging + MILL 
            Kjersti Hovden, Einar Ask, Rune Aasheim og Morten Sem 
 
Meningen er at disse gruppene jobber lettere ved at de er færre og møtes på den 
måten som passer gruppen best. Ved FAU sine fellesmøter tar vi en orientering om 
framsteg. FAU-leder holdes fortløpende orientert om arbeidet i gruppene, og kan 
trekkes inn ved behov. 
         
 
                           .  



 
Sak 05/2004-2005  Møteplan.    
 
Forslag om fellesmøter for hele FAU i uke nr 43 i 2004, uke 6 og 19 i 2005 ble 
vedtatt. For de fleste passet onsdag best, og det vil derfor si følgende datoer: 

• 20. okt. 2004, 9. feb. 2005 og 11. mai 2005 
 
                                                                                          
 
Sak 06/2004-2005  Div info. 
 
• Endringer i grunnskolen: oppfordrer alle til å lese rettigheter og plikter i den 

offentlige grunnskolen, hefte som er sendt med samtlige elever hjem i høst.  
• Morten informerte om evt skoleaksjoner, feks elevene tegner på kort som 

trykke opp, selges og inntekten går til veldedig formål. Legger dette foreløpig 
på is. De fleste synes de stiller opp nok økonomisk og med loddsalg/ 
kakebaking++ til ulike formål.  

 
 
 
Sak 07/2004-2005  Eventuelt. 
 
Ingen saker. Klokken har passert 2100 og møtet avsluttes.  
     
 
 


